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Na začátku července jsem vytvořil 
seznam produktů, které čekají na svou 
novou generaci. Po zářijové keynote 
jsme zase moudřejší o to, čeho jsme 
se (ne)dočkali, a tak si můžeme tento 
seznam po pár měsících zase oprášit.

A  kdo ví, možná při čtení tohoto člán-
ku již víme termín další keynote. Loni 
si pro nás Apple připravil halloweenský 
speciál „Scary Fast“ na 31. října. Pokud 

by chtěl Apple odvysílat keynote ještě v říjnu, tak by 
měl informaci o ní poslat velmi brzy.
Zatímco u iPhonů již víme s železnou jistotou, že 

nová generace přijde v průběhu září, tak u ostatních 
produktů příchod další generace v lepším případě 
pouze tušíme. Řada uživatelů nové generace vůbec 
neřeší. U nás v rodině jsem se na začátku září sna-
žil vysvětlit, ať s nákupem AirPodů počkají po key-
note, ale marně. Pokud by se mě nyní někdo zeptal, 
jaký MacBook koupit, tak bych rozhodně doporučil 
počkat. Pokud čekat lze. Při akutní potřebě nového 
stroje jde toto spekulování samozřejmě stranou.

MACY
Na první místo s vyčkáním nákupu nového stroje 
bych dal MacBooky. Loňská Scary Fast keynote sice 
byla postavená kolem čipů M3, ale v průběhu roku 
se ukázalo, že sám Apple od tohoto čipu utíká rychle 
pryč. Většina uživatelů bude stoprocentně spokoje-
ná s MacBooky s M3, ale pokud můžete vydržet pár 
týdnů, tak bych určitě počkal.
To samé v zásadě platí i o dalších Macích. Čip 

M3 kromě MacBooků dostal pouze iMac, jenže loň-
ská generace iMacu nedostala z nevysvětlitelného 
důvodu klávesnici a trackpad USB‑C. Pokud tedy již 
dokončujete přechod z portů Lightning na USB‑C, 
tak by vám nákup iMacu s M3 udělal v plánu 
paseku.
Mac mini, Mac Studio i Mac Pro stále jedou 

na čipech M2, byť mají M2 Pro, Max a Ultra. Lze tedy 
očekávat, že ať už se keynote dočkáme nebo ne, tak 
závěr roku bude stejně jako loni patřit novým Macům.

DISPLEJE
V červenci jsem trestuhodně vynechal ze sezna-
mu displeje. Studio Display i Pro Display XDR zatím 
marně čekají na druhou generaci. Narozdíl od Maců 
si myslím, že zde má Apple poměrně velký prostor 
pro zlepšení celé produktové řady. Poměr cena/
výkon je zde poměrně diskutabilní, zvlášť po těch 
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letech od prvního uvedení, a mně bohužel chybí 
vstupní základní model, který by se hodil k niž-
ším konfiguracím Macu mini. Vzhledem k tomu, že 
Studio Display začíná na 42 990 Kč, tak to z pohle-
du rozpočtu eliminuje značnou část uživatelů. O této 
„díře na trhu“ jsem již nedávno psal a bylo by fajn, 
kdyby Apple kromě svých současných dražších vari-
ant displejů nabídl i nějaký základní model. Myslím, 
že by si řada uživatelů vystačila s 4K displejem, 
který ale Apple nyní nenabízí.

APPLE TV, HOMEPOD, AIRTAG
V těchto produktech od červencového článku nedo-
šlo k žádné změně. Poslední generace Apple TV nám 
již také rychle stárne a je otázkou, jak tento pro-
dukt Apple uchopí. Vzhledem k tomu, jak moc se 

Apple věnuje gamingu, tak by mě nepřekvapilo, kdy-
bychom se v budoucnu dočkali Apple TV s čipem M, 
který dodá zařízení nezbytný výkon. Kromě výkonu 
by se samozřejmě navýšila i cena a je otázkou, jestli 
by tento upgrade přinesl Applu užitek. Na konkuren-
ci PlayStationu a Xboxu to totiž zkrátka stačit nebu-
de ani s nejnovějším čipem M. Alternativou tedy je, že 
Apple půjde především přes nízkou cenu, a tedy stra-
tegií „Apple TV do každé rodiny“. Při tom, jak Apple 
tlačí služby v čele s Apple TV+, si myslím, že je logic-
ké, aby si Apple držel hardware pod sebou a nespolé-
hal se na aplikace Apple TV, které jsou dostupné již 
prakticky ve všech televizích. I zde bych tedy doporu-
čil s nákupem alespoň do konce listopadu počkat.
HomePod se sice v Česku stále oficiálně neprodá-

vá, ale zároveň není problém ho sehnat u renomo-
vaných prodejců elektroniky. Velký HomePod má 
za sebou velmi zvláštní cestu od uvedení přes ukon-
čení prodeje a následného obnovení. Každopádně 
u velkého HomePodu i u HomePodu mini bych 
na velkou revoluci do konce roku nečekal a pokud 
o nákupu přemýšlíte, tak bych šel do toho.
AirTag stále čeká na druhou generaci, ale pokud 

vám jde o základní funkčnost tohoto produktu 
a zároveň nechcete čekat z obavy, že právě během 
čekání nastane problém, který měl AirTag řešit, tak 
bez váhání kupte současnou první generaci.

Vzhledem k tomu, jak se 
Apple věnuje gamingu, by mě 
nepřekvapilo, kdybychom se 
dočkali Apple TV s čipem M, který 
dodá zařízení nezbytný výkon. 
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ZÁKLADNÍ IPAD
V iPadech je téměř vše vyřešeno. iPady Pro i Air 
dostaly aktualizaci na jaře a iPad mini byl před-
staven teď v říjnu. Jedinou otázkou je základ-
ní model iPadu, kdy poslední 10. generaci Apple 
vydal v říjnu 2022. Nová generace je pravděpo-
dobně za dveřmi, ale pro cílovku tohoto zaříze-
ní pravděpodobně nebudou potenciální novinky 
atraktivní a s nákupem současné generace nebu-
dou otálet.
Pokud si základní model vezme příklad z nedáv-

no představeného iPadu mini, tak hlavní změnou 
bude podpora Apple Intelligence a podpora Apple 
Pencil Pro a USB‑C. Vypadá to, že se blíží konec 
překombinování kompatibility iPadů s různými 
Apple Pencily. Brzy budou všechny poslední řady 
iPadů podporovat právě dvojici Apple Pencil Pro 
a Apple Pencil USB‑C.
Jelikož Apple Intelligence je i v iPadu mini, tak 

tuto funkci téměř jistě dostane i nová generace 
základního modelu iPadu. Nás to nemusí trápit, pro-
tože než tato služba bude v Česku, tak pravděpodob-
ně už budete mít jinou generaci iPadu.

TADY NENÍ CO ŘEŠIT
U některých produktů už víme, že není na co čekat. 
Do této kategorie lze podle očekávání zařadit iPhony 

a Apple Watch, ale po zářijové keynote také AirPody. 
I po více než měsíci je mi stále líto AirPodů Max. 
Jinak by totiž celá produktová řada AirPodů nemě-
la chybu a šlo by o jeden z nejsilnějších produk-
tů Applu. Bohužel tento dojem AirPods Max totál-
ně ničí.
U iPhonů by uživatelé mohli spekulovat nad novou 

generací SE. Nová generace může vyjít naprosto 
kdykoliv a jakékoliv předpovídání je věštění z křiš-
ťálové koule. Ve frontě jsou i Apple Watch SE. Apple 
naboural cyklus v představování Ultra, tak proč by 
nemohl nabourat vydání SE a představit je kdykoliv 
v průběhu roku?
Jasno je také u Vision Pro, těch se v Česku 

v dohledné budoucnosti nedočkáme, ale v součas-
né době již není logistický problém si toto zaříze-
ní pořídit. Stačí vyrazit do Apple Storu v Německu 
nebo v Rakousku.

ZÁVĚR
Věřím, že navzdory „tichému“ představení 
iPadu mini se letos ještě keynote dočkáme. 
I kdyby mělo jít o podobnou prezentaci, jakou 
loni byla Scary Fast. Ta byla rychlá a prakticky 
žádné oslnivé novinky na ní nepadly. Ale 
pořád je to lepší než vydávání prostřednictvím 
tiskových zpráv. D
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